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Oświadczenie skierowane do sekretarza stanu w Ministerstwie Środowiska Stanisława Gawłowskiego 

Panie Ministrze! 

W połowie kwietnia gościł Pan w mym rodzinnym Wrocławiu, biorąc udział w sesji sejmiku wojewódz-

kiego oraz konferencji prasowej na temat nowej ustawy dotyczącej wywozu odpadów. Nie wiem, czy jest 

Pan świadomy, że Pana wizyta wywołała we Wrocławiu bardzo mocny oddźwięk, właściwie burzę, zarówno 

medialną, jak i polityczną. Zarówno media, jak i opozycja skupiły się prawie wyłącznie na jednym Pana zda-

niu, tym, w którym wspomina Pan o możliwości ustanowienia zarządu komisarycznego w przypadku nieza-

kończenia przetargów na wywóz odpadów w ustawowych terminach. 

Mam świadomość, że przekaz medialny często bywa uproszczony, a Pana wizyta była wyrazem troski, by 

w stolicy Dolnego Śląska ustawa była należycie wdrożona. Niemniej proszę przedstawić mi ścieżkę prawną i 

niezbędny czas – harmonogram do ustanowienia komisarza w gminie za niewdrożenie tej ustawy. Jednocze-

śnie proszę o informacje, jakie działania podjął rząd w sprawie niewdrożenia ustawy przez władze Warsza-

wy. Czy ich postawa powoduje według Pana Ministra konieczność wprowadzenia komisarza? 

Proszę też o informacje, czy uczestniczył Pan w konferencji prasowej informującej władze Warszawy o 

konieczności wdrożenia tej ustawy na czas. Jeśli nie, proszę mi wytłumaczyć szczególną troskę o Wrocław. 

Proszę także o potwierdzenie, czy byłby Pan skłonny uczestniczyć w sesji nadzwyczajnej sejmiku Dolne-

go Śląska w sprawie niewdrożenia tej ustawy przez władze Jeleniej Góry. 

Jarosław Obremski 




